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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Minister van Defensie over onze ontmantelde krijgsmacht 
(ingezonden 15 augustus 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Tandeloos tegen ISIS»?1 

Vraag 2
Klopt het dat een eventuele (op zichzelf nastrevenswaardige) militaire 
bijdrage tegen ISIS weinig om het lijf zal hebben door een gebrek aan 
materieel? Zo neen, hoeveel helikopters zijn er bijvoorbeeld beschikbaar? 

Vraag 3
Is Nederland, door de decennialange sloop van de krijgsmacht, eigenlijk nog 
wel in staat serieus bij te dragen aan de bevordering van de internationale 
rechtsorde? Zo ja, hoe ziet u dit? 

Vraag 4
Op welke wijze zult u zich inzetten om Nederland eindelijk te laten voldoen 
aan de afgesproken NAVO-norm om 2% van het BNP aan defensie te 
besteden? 

Vraag 5
Kunt u uw uitgewerkte, volwaardige visie presenteren op de gewenste 
ontwikkeling van defensie in de komende 15 jaar?

1 http://m.telegraaf.nl/binnenland/article/22968973/tandeloos-tegen-isis
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